
 
 
 

Indkaldelse til skolebestyrelsesmøde den 14. november 2024 kl. 17:30-20.00         

Deltagere Formand: Anna Louise Damgaard Møller 

Næstformand: Niels-Henrik Holm 

Bestyrelsesmedlemmer: Ayane Hassan, Kamilla Kjørup, Michael Bøgeskov, Marie Rud Skak-
Arnstrup, Jannie Jensen, Katrine M. Jakobsen, Natasha B. Bentsen og Cæcilie Nielsen  
Medarbejderrepræsentanter: Andreas Ralund og Lotte Groth Nielsen 

Elevrepræsentanter: Elisa Petersen Eng og Inger Rud Skak-Arnstrup 

Skoleleder: Louise Schaaf 

Viceskoleleder: Anita Kjær Hansen 

Pædagogisk leder for SFO og indskolingen: Margit Brinch 

Mødeleder Anna Louise 

Afbud Michael og Lotte 

Indkalder Formand og skoleleder 

Referent Ledelsen 

 

17.30 - 20.00 Dagsorden  
 

17.30 – 18.00 
(30 min.) 

Kort drøftelse af dagsordenen inden det ordinære møde. 
 

Drøftelse  
(ingen referat) 

18.00 – 18.15 
(15 min.) 

1) Nyt fra ledelsen 
a) Skolemad – er det en mulighed?   

Skolen er blevet kontaktet af et firma, der leverer skolemad. Firmaet 
kommer til møde den 15.november med ledelsen, medlemmer fra 
skolebestyrelsen og elever fra elevrådet.  
 

b) Temaaften på Asgård skole om skærmforbrug den 4. dec.  
Alle interesserede er inviteret til temaaften på Asgård skole kl18.30-20.00 
 
Deltagere fra skolebestyrelsen: Louise, Katrine, Jannie, Anna Louise, Niels-
Henrik 
 

c) Rengøring på skolen  
Der er startet nyt rengøringsfirma. Der bliver ikke gjort godt nok rent, og 
ledelsen har løbende opfølgning med firmaet.  
 
Skolebestyrelsen ønsker at lave et skriv til forvaltningen på vegne af 
Ellemarkskolen inkl. tandplejen.  
 
Fra 1.januar skal det være synlig rengøring.  

Orientering og 
drøftelse 

18.15 – 18.20 
(5 min.) 

2) Nyt fra medarbejderrepræsentanterne 
 
Intet nyt 

Orientering 

18.20 – 18.35 
(15 min.) 

3) Nyt fra elevrådet 
a) Nyt fra elevrådets møde den 4. okt.  

 
Julekonkurrence 

Orientering 



Der er planer om at holde en julekonkurrence i hver afdeling.  
Ulækre toiletter 
Elevrådet har drøftet forslag til, at vi får pænere toiletter. F.eks. en 
toiletvagt.  
 
Elevrådet ønsker at pigetoiletterne får en skraldespand/pose inde i hver 
bås.  
 
Ledelsen drøfter videre med elevrådet i forhold til tiltag: Dørene skal 
kunne låses, og der skal være sæbe og håndklædepapir. Derudover kan 
gårdvagterne være obs. på toiletterne.  
Bestyrelsen kommer med et forslag til nudging i forhold til toiletterne, som 
kan drøftes i elevrådet.  
 
Møde i Fælleselevrådet 
Fælleselevrådet har lavet anbefalinger til skærmbrug. 
 
På et kommende møde i skolebestyrelsen drøftes skærmbrug på 
Ellemarkskolen.  

18.35 – 18.50 
(15 min.) 

4) Nyt fra formand og næstformand 
a) Formand og næstformand fortæller om fælles 

skolebestyrelsesmøde på Højelse skole  
 

Der var stor deltagelse og mange gode dialoger.  
Punkter der blev drøftet: 
Udarbejdelse af principper, fastholdelse af medarbejdere, vedligeholdelse 
af skolens lokaler, rekruttering af nye børn, anbefalinger til kostpolitik, at 
have “Danmarks bedste skoler” - der blev nedsat et udvalg til at arbejde 
videre.  
Næste fælles skolebestyrelsesmøde ligger i januar/februar. Hvis nogen fra 
bestyrelsen ønsker at deltage sammen med formanden/næstformanden, 
kontaktes formanden.  

Orientering og 
drøftelse 

18.50 – 19.10 
(20 min.) 

5) 3. økonomiske redegørelse v. Anita  
 
Der er bl.a. brugt penge til det nye fag Teknologiforståelse og indretning af 
lokaler i indskolingen. Derudover undersøges muligheden for at købe nogle 
udendørs musikinstrumenter.  
 
SFO’en har lavet en liste med ting der kan købes, hvis der er penge tilbage i 
dette budgetår. Vi afventer stadig det endelige overblik før det vurderes, 
hvad der kan købes.   
 
Næste økonomiske redegørelse ønskes tilsendt som bilag med dagsorden, 
før den gennemgås på mødet.  
 
Omlægning af UUV 
Skolen ønsker at omlægge trivselstimen (UUV) i 9.x til en tolærer-time.  
Bestyrelsen godkender skolens ønske.  

Godkendelse 

19.10 – 19.25 
(15 min.)  

6) Nudging v. Cæcilie  
 
Nudging af skoletoiletter 
Der er erfaringer med nudging fra andre skoler. Udfordringen er at der er 
mange brugere og ingen der tager ansvar.  Udfordringen hos os er også at 
vores toiletter er båse og at låsene ikke altid virker og kan låses op udefra.  

- Der kan evt. Indføres toiletmakkere 
- God idé at inddrage eleverne så de får ansvar og godt at få 

børnenes mening.  

Drøftelse  



- Eleverne kan f.eks. være med til at holde toiletterne rene. F.eks. få 
nogle redskaber til at tage papir op fra gulvet med, at der er en 
mobbe til at ordne gulvet med.  

- God idé at gøre toiletterne hyggelige. F.eks. højtalere med 
musik/lyde, farve på væggene, spejle, låg på skraldespandene, en 
målskive i toilettet.  

- En dørmåtte med en god tekst 
- Toiletterne kan personliggøres. Dørene kan f.eks. dekoreres med 

et navn/tema 
 

Nudging rykker reelt hvis det er en helhedsindsats, og vi skal være 
opmærksomme på at nogle ting virker for de små og nogle virker for de 
store. 
 
Punktet drøftes igen på et møde i det nye år 
Tiltag der igangsættes nu: poser op i båsene på pigetoiletterne i 
mellemtrin/udskolingen.  

19.25 – 19.30 
(5 min.) 

7) Arrangementet den 21. november for kontaktforældre 
a) De sidste forberedelser 

 
Kontaktforældrene er inviterede sammen med medlemmer fra 
skolebestyrelsen og ledelsen.  
 
Næstformanden deltager og gennemgår årsberetningen. 

Drøftelse 

19.30 – 19.50 
(20 min.) 

8) Kommende brobygning v. Margit 
- Status skoleindskrivning 

Der er åben for skoleindskrivning til den 15/11. Status for indskrivningen 
blev gennemgået 

- Orientering på forældremøder 
Ledelsen deltager på børnehavens forældremøder i september/oktober 

Orientering og 
drøftelse  

19.50 – 19.55 
(5 min.) 

9) Årsberetning  
a) Hvad skal med?  
- To forældremøder 
- Fælles kontaktforældremøde med inspirationskataloget 
- Indblik i brugen af aktivitetsmidlerne 
- Vikarer 
- Trivselsmålingerne 
- Indblik i skemalægningen 
- Indblik i økonomi og budgetter 
- Indsats vedr. Toiletterne 
- Skærmbrug 
- Mange nye medlemmer 

Drøftelse og 
beslutning 

19.55 – 20.00 
(5 min.) 

10) Evt. 
Meld gerne eventuelt ind til formand inden mødet og ellers tager vi det 
på dagen. 

 
Klassedannelse i børnehaveklassen 
Det kan være svært for forældre at kontakte de børn ens barn går i klasse 
med, da klasserne er flydende og klasselisterne derfor ikke altid er 
opdaterede.  

Drøftelse 

 

Næste møde: 12. december 2024 (Juleafslutning) 
 

Link til Teams-mappen: Skolebestyrelsen Ellemarkskolen | Generel | Microsoft Teams  
  
Kommende punkter: 

- Evaluering af “Det gode frikvarter” i udskolingen.  

https://teams.microsoft.com/l/team/19%3Api72kgGdqxc1YEmzargLiDfQGMZ-1qypC0vWMuUXwSY1%40thread.tacv2/conversations?groupId=05dea272-862f-4a6d-9b73-3d98db8b1217&tenantId=ddefb481-c05d-4b26-931b-51a3d3fb2c97

